

Datum: 2024-06-10

Plats: Teams

Närvarande: *	Gert Andersson (GA)	Ordförande
(* = beslutande)	* Eric Emanuelsson (EE)	Ledamot
	* Jan Forslund (JF)	Ledamot
	Pär Karlsson Chef (PK)	Teknik & Säkerhet & Miljö
	SBFs kansli	

Under §222:

Under §§

Frånvarande:	Rickard Johansson (RJ)	Säkerhetsansvarig
	Fredrik Rosendal (FR)	Teknik SBFs kansli
	Raymond Johansson (RRJ)	Adjungerad

-
- § 82 **Mötets öppnande**
 - § 83 **Föregående mötesprotokoll**
 - § 84 **Fastställande av mötets dagordning**
 - § 85 **Pågående ärenden**
 - § 86 **Ekonomi**
 - § 87 **Visionsarbetet 2025**
 - § 88 **Tekniska regler Drifting**
 - § 89 **Snap-off ratt nav**
 - § 90 **Fråga Plast rutor Hb**
 - § 91 **Möte Rally-Homologerare**
 - § 92 **Rapport FIA**
 - § 93 **Rapport RU**
 - § 94 **Teknikbussen**
 - § 95 **Övrigt**
 - § 96 **Nästa möte**
 - § 97 **Mötets avslutande**

§ 82 Mötets öppnande.

Ordföranden hälsar övriga mötesdeltagare välkommen och förklarar mötet för öppnat.

§ 83 Föregående mötesprotokoll.

Det upprättade, justerade och publicerade protokoll TK 5/2024 kontrollerades för att se att inga bordlagda ärenden eller beslut finns att överföra till detta möte.

§ 84 Fastställande av mötets dagordning.

Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

§ 85 Pågående ärenden.

OM avseende SA 2020 hjälm (RJ och PK)

Återkoppling regbesiktare Mellan Norrland sammanställs (RJ och RRJ)

§ 86 Ekonomi.

Periodens kostnader endast kostnader för Teknikbussen.

§ 87 Visionsarbetet 2025.

TK kommer fokusera på den kommande visionen 2030.

Inga direktiv ännu.

Beslut:

§ 88 Tekniska regler Drifting

Arbetet för kommande Tekniska regler för Drifting (DG) de tre klassernas reglementen behöver koordineras så att samma "röda tråd" följs. TK är behjälplig att bidra i detta arbete.

Beslut: JF koordinerar TK's assistans med nästa utgåvor av DR tekniska reglementen

§ 89 Snap-off ratt nav

TK har fått information av att ett Snap-off ratt nav som har separerat. Ingen av TK's ledamöter har tidigare någon information avseende något problem med Snap-off ratt nav.

Beslut: JF försöker få mera information avseende det aktuella navet samt att samtliga skall ha uppsikt om eventuellt ytterligare problem.

§ 90 Fråga Plast rutor Hb

Fråga inkommit avseende original krockskydd i framdörrarna vid montering av sidokrockskydd enligt SÄK -001.

Beslut: EE skickar underlaget till RJ (SBF säkerhetsansvarig).

§ 91 Möte Rally-Homologerare

Behov att genomföra ett utbildningsmöte med rally-homologerare.

Kontakt tas med föreläsare för att bestämma dag och tid. (teams möte vardagkväll till hösten). "Save the day" skickas ut.

Beslut: GA är TK's huvudansvarig tillsammans SBF teknikavdelning.

§ 92 Rapport FIA

EE rapporterade från senaste FIA Homologerings möte

§ 93 Rapport från RU

GA rapporterade från senaste RU mötet.

§ 94 Teknikbussen

Teknikbussen är uppbokad på samtliga rally SM tävlingar.

§ 95 Övrigt

Fråga avseende Rally Hb bil med >2500cc motor avseende grenrör och insugsrör.

Beslut: GA tar upp frågeställning med RU.

JF presenterade ett förslag på ny regeltext för batterimontering bl.a. anpassat för lätta litium med möjlighet att ur monteras utan verktyg

Beslut: Efter mindre justeringar (JF) planeras uppdateringen för 2025 års utgåva av TR.

PK informerade om progressen med Transportstyrelsen för besiktning av rallybilar.

§ 96 Nästa möte.

Nästa möte planeras till Tisdag den 13 augusti klockan 18:30.

§ 97 Mötets avslutande.

Mötets ordförande GA tackade mötesdeltagarna.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Eric Emanuelsson

Gert Andersson